
 

 

Technische vragen S!N (J. Nutma) Brede Campus Kollum 

Gepland voor It Beslút van 21 mei 2025  

 

 Vraag  Antwoord  
1. Is het mogelijk dat het college de 

correspondentie tussen de gemeente en de 
BNG vertrouwelijk deelt met de raad? Met 
name de correspondentie waar de lening 
wordt opgezegd. 
  

De overleggen tussen de BNG en 
gemeente waren mondelinge overleggen 
op initiatief van de BNG. De betreffende 
mails waarin hierover wordt gesproken 
sluiten we bij ter informatie. Wij zijn  
echter niet de leningnemer. Wel zijn er 
gesprekken om te kijken naar de 
mogelijkheden om eventueel als 
gemeente de lening onder de huidige 
condities over te nemen. De 
correspondentie met de BNG is als bijlage 
bijgesloten. 

2. Aangezien er in korte tijd twee geldleningen 
opgezegd (of intentie tot opzeggen) zijn door 
de BNG, zijn wij benieuwd naar de staat van 
het vertrouwen tussen de BNG en de 
gemeente?  En heeft dit ook gevolgen voor 
toekomstige plannen? 
 

De BNG heeft – door de keuze in het 
verleden van de toenmalige gemeente – 
een relatie met de leningnemer. Vanuit 
de zorgplicht van de bank wordt de 
positie van – in dit geval – de stichting 
beoordeeld. Het moge duidelijk zijn dat 
ons college in toekomstige situaties de 
financiering niet op die wijze zal 
realiseren. Wij merken overigens op dat in 
de twee voorgaande decennia 
maatschappelijke financiering niet 
ongewoon was. 

3. Waarom was er tijdens de bijeenkomst van de 
Stichting Campus Kollum op 09 april 2025, 
waar de raadsleden waren uitgenodigd, een 
ambtenaar van de gemeente aanwezig en was 
het college hiervan op de hoogte? 
 

De desbetreffende ambtenaar is door de 
organiserende partijen gevraagd om 
aanwezig te zijn bij deze bijeenkomst. 
Zijn aanwezigheid werd gewenst geacht 
door de organisatoren om 
technische/procesmatige vragen te 
beantwoorden.  
 
Het college vindt het geen probleem dat 
de  ambtenaar heeft deelgenomen aan 
deze bijeenkomst om zo duidelijkheid te 
verschaffen.  

4. Op welke manier zijn de omwonenden 
geïnformeerd en betrokken bij de plannen 
voor de Campus Kollum? 
 

De omwonenden van de campus zijn 
uitgenodigd op een 
voorlichtingsbijeenkomst OP 22 mei 2024. 
Hier heeft het bestuur van de campus, de 
gemeente en de architect een 
informatieavond georganiseerd.  
Verder zijn er meerdere sessies geweest 
samen met plaatselijk belang. 
Deze sessies kunt u terugvinden op de 
website: https://www.noardeast-
fryslan.nl/brede-campus-kollum 

5.  Volgens het raadsvoorstel komen alleen beide 
scholen in de Campus. Dit zou betekenen dat 
het gebouw met veel mogelijkheden op 
werkdagen na 16.00u, in het weekend en in 
schoolvakanties leeg staat. Wat vindt het 
college daarvan? 

Het college constateert dat alle 
schoolgebouwen gebruikt worden tijdens 
de lesuren, daarbuiten geldt dat er sprake 
is en of kan zijn van enig medegebruik. 
Dat geldt voor de onderwijsruimten in de 
campus ook. 
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 De idee om ruimten dubbel te gebruiken 
klinkt aantrekkelijk, maar is beheersmatig 
niet eenvoudig te realiseren.  

6. Tijdens it Petear/it Debat heeft de wethouder 
aangegeven dat de schoolbesturen achter de 
plannen van het college staan. Dat alleen de 
scholen in de Campus gaan huisvesten. Echter 
op 31 maart 2025 schreven de besturen van 
Fierder Onderwijs en OVO-Fryslân-Noord in 
een brief aan de raad: “Samen met de 
onderwijsteams van beide scholen, de 
gemeente en de andere gebruikers is de 
afgelopen jaren een plan opgezet waarbij het 
onderwijs wordt geconcentreerd op de 
Campus en er voor alle leerlingen plek is om 
zich te ontwikkelen in een gezonde, fijne en 
rijke leeromgeving. Een plek waar ook de 
andere voorzieningen voor de gemeenschap in 
Kollum samen worden gebracht en elkaar 
kunnen versterken. Daarmee zorgt de Campus 
voor het vergroten van de leefbaarheid voor 
alle inwoners van Kollum en omstreken”. 
 
In deze brief wordt aangegeven dat de andere 
voorzieningen in de Campus kunnen blijven 
bestaan. De fractie van S!N zou graag een 
reactie van het college op de brief van 
Fierder Onderwijs en OVO-Fryslân-Noord 
willen? 
 

De beide schoolbesturen onderschreven 
de door het college in het raadsvoorstel 
geschetste ontwikkeling waarin de campus 
een exclusieve onderwijsfunctie zou 
krijgen en de overige functies in een 
nieuw gebouw een plek zouden krijgen in 
de nabijheid van de campus. 
 

 


